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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

08.06.2022 В Националния пресклуб на БТА днес беше подписан договор за партньорство между Българската
телеграфна агенция (БТА) и национално представителните организации на работодателите в България,
обединени в Асоциация на организациите на българските работодатели (АОБР). Договора подписаха Кирил
Вълчев - генерален директор на БТА, Росица Стелиянова, директор "Програми и проекти" в Асоциация на и... 

В Националния пресклуб на БТА днес беше подписан договор за партньорство между Българската телеграфна
агенция (БТА) и национално представителните организации на работодателите в България, обединени в
Асоциация на организациите на българските работодатели (АОБР). Договора подписаха Кирил Вълчев - генерален
директор на БТА, Росица Стелиянова, директор "Програми и проекти" в Асоциация на индустриални... 

В рамките на програмата се състоя еко изложение и бизнес форум Българската търговско-промишлена палата бе
партньор на две събития, насочени към насърчаване на българо-виетнамските търговско-икономически връзки.
Изложението ECO-GREEN VIETNAM EXPO, провеждащо се тази седмица в НДК в София, представи екологични
продукти, суровини и изделия за леката и хранителната промишленост, произведени във Виетн... 

Заглавие: Националните представителни работодателски организации подписаха договор за сътрудничество с
БТА
Дата: 08.06.2022 00:00
Медия: 

Заглавие: АОБР ЩЕ СИ СЪТРУДНИЧИ С БТА ЗА РАЗПРОСТРАНЕНИЕ НА СТОПАНСКИ НОВИНИ ОТ СТРАНАТА
Дата: 08.06.2022 15:10
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: БТА ще си сътрудничи с АОБР за разпространение на стопански новини от страната
Дата: 08.06.2022 14:39
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Дни на българо-виетнамското делово сътрудничество
Дата: 08.06.2022 13:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Най-добрите вина от Балканите бяха отличени на бляскава церемония на остров Саламина
Дата: 08.06.2022 12:26
Медия: Грамофона

https://www.bia-bg.com/news/view/30323/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/278603-bta-shte-si-satrudnichi-s-aobr-za-razprostranenie-na-stopanski-novini-ot-stranat
https://www.bcci.bg/news/18804
https://www.gramofona.com/business-jug/nay-dobrite-vina-ot-balkanite-byaha-otlicheni-na-blyaskava-ceremoniya-na-ostrov-salamina


Конкурсът се проведе в Ктима Филипикон на гръцкия остров Саламина За единадесета поредна година най-
добрите вина на Балканите бяха отличени в престижния конкурс The Balkans International Wine Competition (BIWC).
Инициативата се подкрепя от Българската търговско-промишлена палата. Тази година конкурсът се проведе на
историческия гръцки остров Саламина, а в надпреварата се включиха рекорден брой уча... 

Партньорите обсъдиха икономическите реалности и ефекта от нарастващата инфлация и високите цени на
горивата Българската търговско-промишлена палата взе участие в първа среща на Асоциацията на балканските
търговски палати /АВС/ за 2022 г., под председателството на Кипърската търговско-промишлена палата. Главният
секретар на БТПП Васил Тодоров обсъди с партньорите от търговските палати на Албания, ... 

БТПП изрази принципна подкрепа и по трите законопроекта, като по всеки проект посочи изрично въпроси, с
които не е съгласна Националният съвет за тристранно сътрудничество проведе заседание на 07.06.2022 г., по
време на което бяха разгледани проекти за изменения и допълнения на бюджетните закони, а именно ЗИД на
НЗОК, ЗИД на ДОО и ЗИД на ЗДБРБ. От страна на Българската търговско–промишлена палата... 

"Грийнпийс – България" и сдружение "Соларна Академия България" (Solar Academy) организират съвместно
събитие "Образование и бизнес заедно в енергийния преход". То ще се проведе онлайн на 21 юни. В събитието ще
вземат участие представители на Българска соларна асоциация, Българска фотоволтаична асоциация, Българска
търговско-промишлена палата, представители на бизнеса от ВЕИ сектора, както и директ... 

Конференция "Зелената сделка – иновации, инвестиции и справедлив преход" ще се проведе на 10 юни в София
Ивент Център. От началото на годината и особено през последните месеци, в условията на енергийна криза и
предстоящите дебати около прилагането на пакета "Готови за 55" (Fit for 55), темата за Зеления преход отново
излезе на преден план в Европа и в България. За България, която е сред най-зависи... 

"За съжаление в страната ни няма фокус за финансиране на такива проекти, а те могат да увеличат
конкурентоспособността на страната ни, и на Европа в постигане целите на Зелената сделка", казва пред Dir.bg и
3E-News Десислава Димитрова, председател на Съвета по кръгова икономика към Българска Търговско-
промишлена палатаДесислава Димитрова е учредител и председател на Съвета по кръгова икономика към... 

снимка: ПР Двете организации ще работят съвместно в подобряването на връзката и сътрудничеството между
образованието и бизнеса "Грийнпийс" – България и новосформираното сдружение "Соларна Академия България"
(Solar Academy) организират съвместно събитие "Образование и бизнес заедно в енергийния преход". То ще се

Заглавие: Среща на Асоциацията на балканските търговски палати
Дата: 08.06.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: НСТС разгледа проекти за изменения и допълнения на бюджетните закони
Дата: 08.06.2022 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: "Грийнпийс – България" и "Соларна Академия България" срещат образованието и бизнеса на 21 юни
Дата: 08.06.2022 11:31
Медия: Publics

Заглавие: "Зелената сделка – иновации, инвестиции и справедлив преход" ще се проведе на 10 юни
Дата: 08.06.2022 11:28
Медия: Publics

Заглавие: България може да възроди производството на естествена коприна в духа на кръговата икономика
Дата: 08.06.2022 09:12
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: "Грийнпийс" – България и Solar Academy срещат образованието и бизнеса на 21 юни
Дата: 08.06.2022 10:06
Медия: Мика

https://www.bcci.bg/news/18801
https://www.bcci.bg/news/18803
https://www.publics.bg/bg/news/30404/%E2%80%9E%D0%93%D1%80%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%BF%D0%B8%D0%B9%D1%81_%E2%80%93_%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F%E2%80%9C_%D0%B8_%E2%80%9E%D0%A1%D0%BE%D0%BB%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B0_%D0%90%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F_%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F%E2%80%9C_%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0%D1%82_%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D1%82%D0%BE_%D0%B8_%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0_%D0%BD%D0%B0_21_%D1%8E%D0%BD%D0%B8.html
https://www.publics.bg/bg/news/30403/%E2%80%9E%D0%97%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D1%81%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0_%E2%80%93_%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8_%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%B8_%D0%B8_%D1%81%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B8%D0%B2_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%85%D0%BE%D0%B4%E2%80%9C_%D1%89%D0%B5_%D1%81%D0%B5_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D0%B4%D0%B5_%D0%BD%D0%B0_10_%D1%8E%D0%BD%D0%B8.html
https://business.dir.bg/ekspertno-mnenie/balgariya-mozhe-da-vazrodi-proizvodstvoto-na-estestvena-koprina-v-duha-na-kragovata-ikonomika
https://mikamagazine.com/%D0%B3%D1%80%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%BF%D0%B8%D0%B9%D1%81-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-solar-academy-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D0%B0%D1%82-%D0%BE/


проведе онлайн от 10:00 часа в най-дългия ден от годината – 21 юни. В събитието ще взем... 

Двайсет жени предприемачи, които са преминали Националната менторска програма 2022 г., ще представят
бизнес идеите си на "Арена на дамския бизнес" от 10:00 до 18:30 часа днес в "Интер експо център" в София. По
менторската програма подкрепа са получили общо 40 предприемчиви българки, а програмата са провежда от
Съвета "Предприемачество и Стартъп" при Българската търговско-промишлена палата по иници... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
14)

София. На свое заседание правителството одобри проект на Закона за изменение и допълнение на Закона за
държавния бюджет на Република България за 2022 година. Това съобщиха от правителствената информационна
служба. Със законопроекта се предвижда спешен пакет от антикризисни мерки, насочени към намаляване на
негативните последствия от нарастващите цени на горивата и енергията, съответно нарастващия ... 

По повод новата ситуация с енергийната криза се препоръчва увеличаване на дела на енергията от възобновяеми
енергийни източници в селските райони, както и да се насочат повече инвестиции в по-бедните райони, заяви
ИвановНа 23 май получихме писмо с коментарите на Европейската комисия за общата селскостопанска политика
в периода 2023 - 2027 г. Най-общо се забелязва, че се дава положителна оценка на ... 

Трима еврокомисари ще участват в конференцията Green Transition: "Зелената сделка – иновации, инвестиции и
справедлив преход", която ще се проведе в петък в София. В откриващия панел ще участват европейският комисар
по сближаване и реформи Елиза Ферейра, комисарят по икономика Паоло Джентилони, комисарят по иновации,
научни изследвания, култура, образование и младеж Мария Габриел, както и президе... 

Снимка Pixabay Елиза Ферейра идва на дведневно посещение у нас. Еврокомисарят ще посети Видин и ще
проведе срещи с президента Румен Радев, с министър-председателя Кирил Петков и с други представители на
правителството и гражданското общество. Сред обсъжданите теми ще бъдат предстоящото сключване на
споразумение за партньорство с България, в което се определя инвестиционната стратегия на страната ... 

Първите, които подадат документи, имат най-големи шансове за подпомагане От 20 юни до 20 юли 2022 г.
животновъдите могат да кандидатстват за подпомагане по схема за държавна помощ "Инвестиции за закупуване

Заглавие: "Арена на дамския бизнес" започва в "Интер експо център"
Дата: 08.06.2022 05:00
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Правителството одобри проект на Закона за изменение и допълнение на Закона за държавния
бюджет на Република България за 2022 година
Дата: 08.06.2022 15:14
Медия: Фокус

Заглавие: Земеделският министър: ЕК дава положителна оценка на стратегическия ни план
Дата: 08.06.2022 14:31
Медия: Епицентър

Заглавие: Трима еврокомисари идват в София за конференция за Зелената сделка
Дата: 08.06.2022 14:05
Медия: OFFNews

Заглавие: Елиза Ферейра пристига утре у нас
Дата: 08.06.2022 14:01
Медия: БГ вест

Заглавие: От 20 юни животновъди кандидатстват за помощ до 60 хил. лв. за малки мандри
Дата: 08.06.2022 13:47
Медия: Агро Пловдив

https://www.bta.bg/bg/news/economy/277725--arena-na-damskiya-biznes-zapochva-v-inter-ekspo-tsentar-
http://www.focus-news.net/news/2022/06/08/2950123/pravitelstvoto-odobri-proekt-na-zakona-za-izmenenie-i-dopalnenie-na-zakona-za-darzhavniya-byudzhet-na-republika-balgariya-za-2022-godina.html
http://epicenter.bg/article/Zemedelskiyat-ministar--EK-dava-polozhitelna-otsenka-na-strategicheskiya-ni-plan/284305/2/0
https://offnews.bg/politika/trima-evrokomisari-idvat-v-sofia-za-konferentcia-za-zelenata-sdelka-778513.html
https://bgvest.eu/778263/
http://agroplovdiv.bg/82454/%D0%BE%D1%82-20-%D1%8E%D0%BD%D0%B8-%D0%B6%D0%B8%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D1%8A%D0%B4%D0%B8-%D0%BA%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B8%D0%B4%D0%B0%D1%82%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF/


или изграждане на обекти за преработка и/или обработка на сурово мляко". Документи ще се приемат в
Областните дирекции на Държавен фонд "Земеделие" по място на осъществяване на дейността по прое... 

Предприемачите са хората, които сме задължени да предложим едни добри условия за младите хора, каза
Мартин ЙордановТеорията на ограниченията е откриване на "тясното" място в един бизнес. Винаги в живота има
някакво ограничение. Трябва да откриваме тези тесни места и да ги контролираме. Този подход е нов и много
пъти хората изпадат в паника като им кажеш, че могат да си увеличат печалбите. Всички с... 

Кметът на София Йорданка Фандъкова разкритикува позицията на министър-председателя Кирил Петков как да
се помогне на затъналия във финасови загуби градски транспорт на столицата. На срещата на премиера с кметове
от цялата страна вчера председателят на Столичния общински съвет Георги Георгиев запита правителството ще
помогне ли финансово на обществения транспорт във всички общини. Петков отговори, ... 

Вевести.бг публикува всички решения, които кабинетът взе на днешното си редовно заседание Правителството
одобри проект на ЗИД на Закона за държавния бюджет на Република България за 2022 година На свое заседание
правителството одобри проект на Закона за изменение и допълнение на Закона за държавния бюджет на
Република България за 2022 година. Със законопроекта се предвижда спешен пакет от антикризи... 

снимка Булфото 3,3 на сто се вдига цената на тока от следващия месец, съобщиха от КЕВР. За клиентите на
"Електрохолд Продажби" /ЧЕЗ/ увеличението на крайната цена е с 2,39 %, за "ЕВН България Електроснабдяване" –
с 3,46 %, за клиентите на "ЕНЕРГО-ПРО Продажби" – с 4,56 %. В тези цени са включени цената на
електроенергията и цените за мрежовите услуги. Това предвижда проекта на решение за утвърждав... 

Според енергийния експерт Илиян Василев продажбата вече е задействанаРуският петролен гигант "Лукойл"
вероятно търси начин да се отърве от активите си в целия Европейски съюз, включително и тези в България, най-
големият от които е рафинерията в Бургас. Това съобщи днес енергийният експерт и бивш български посланик в
Москва Илиян Василев в своя фейсбук профил. Пред Клуб Z, той уточни, че информаци... 

България застава зад идеята европейските транспортни коридори да бъдат разширени и заедно с Полша
предприемаме стъпки в тази посока. Това заяви министърът на транспорта и съобщенията Николай Събев по
време на конгрес на регионите на страните от инициативата "Три морета", който се проведе в Люблин, Полша. "В
последните няколко дни посетих гранични пунктове по северната и южната ни граница и мога да... 

Заглавие: Бизнес консултант: Ограничението на държавата ни са пазарите (ВИДЕО)
Дата: 08.06.2022 15:31
Медия: Факти

Заглавие: Фандъкова критикува премиера, защото искал съкращения в градския транспорт на София
Дата: 08.06.2022 14:54
Медия: Дневник

Заглавие: Вижте какво гласува Министерски съвет днес (всички решения)
Дата: 08.06.2022 15:40
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: КЕВР: Токът от следващия месец ще е с 3,3 на сто по-скъп
Дата: 08.06.2022 13:18
Медия: Petel.bg

Заглавие: Опитва ли "Лукойл" да продаде активите си в България и ЕС? 
Дата: 08.06.2022 14:09
Медия: Клуб Z

Заглавие: България застава зад идеята европейските транспортни коридори да бъдат разширени и заедно с
Полша предприемаме стъпки в тази посока
Дата: 08.06.2022 13:43
Медия: Вестник Строител

https://fakti.bg/video/685723-biznes-konsultant-ogranichenieto-na-darjavata-ni-sa-pazarite-video
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2022/06/08/4355229_fandukova_kritikuva_premiera_zashtoto_iskal/
https://vevesti.bg/270457/vizhte-kakvo-glasuva-ministerski-savet-dnes-vsichki-reshenia-119/
https://petel.bg/KEVR--Tokat-ot-sledvashhiya-mesets-shhe-e-s-3-3-na-sto-po-skap__448149
https://www.clubz.bg/128740-opitva_li_lukoyl_da_prodade_aktivite_si_v_balgariya_i_es%C2%A0
https://vestnikstroitel.bg/news/278160_%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%B4-%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%BF%D0%B5%D0%B9%D1%81


България застава зад идеята европейските транспортни коридори да бъдат разширени и заедно с Полша
предприемаме стъпки в тази посока. Това заяви министърът на транспорта и съобщенията Николай Събев по
време на конгрес на регионите на страните от инициативата "Три морета", който се проведе в Люблин, Полша. "В
последните няколко дни посетих гранични пунктове по северната и южната ни граница и мога да... 

Въпроси към Г-н Константин Стаменов, председател на Управителния съвет на БФИЕК1. Г-н Стаменов, на какви
собствени източници на енергия може да разчита българската индустрия в наши дни? Green Transition Илия
Лингорски: Зелената сделка ще изисква структурни промени без загуба на работни места България може да
възроди производството на естествена коприна в духа на кръговата икономика Галина Пармент... 

В Охрид се провежда среща на върха от инициативата "Отворени Балкани" с участието на лидерите от региона с
домакинството на премиера на Република Северна Македония Димитър Ковачевски, албанския му колега Еди
Рама и сръбския президент Александър Вучич, както и гостите Дритан Абазович, министър-председател на Черна
гора, и Зоран Тегелтия, председателстващ съвета на министрите на Босна и Херцеговина,... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Парите от Европа и българското земеделие. Как държавата ще помогне на нашите производители? Гост в
студиото министър Иван Иванов Синдикати и работодатели в дискусия за актуализирания бюджет? Анализ на
Добрин Иванов от Асоциация на индустриалния капитал и Ваня Григорова от КТ "Подкрепа" "Още от деня" с Поли
Златарева започва веднага след новините в 18:00 ч. 

Правителството ще проведе редовното си заседание, съобщиха от пресслужбата на Министерския съвет.
Информация за дневния ред ще бъде предоставена допълнително. На заседанието е възможно кабинетът да
обсъди и гласува актуализацията на бюджета, за да придвижи процедурата към комисиите на Народното
събрание. Това потвърди вицепремиерът и министър на финансите Асен Василев след провелото се днес
извънр... 

Реформата на социалното подпомагане започва с реформа в Териториалните експертни лекарски комисии

Заглавие: Събев: С Полша искаме разширяване на два транспортни коридора
Дата: 08.06.2022 12:34
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Българската индустрия разчита на всички източници на енергия, които подпомагат
конкурентноспособността
Дата: 08.06.2022 14:37
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Участниците в Отворени Балкани: Продължаваме сътрудничеството си за силен регион, готов за
членство в ЕС
Дата: 08.06.2022 15:29
Медия: Утро Русе

Заглавие: Парите от Европа и българското земеделие. Как държавата ще помогне на нашите производители?
Дата: 08.06.2022 14:33
Медия: БНТ Предавания

Заглавие: Министерският съвет ще проведе редовното си заседание
Дата: 08.06.2022 09:03
Медия: Bunt

Заглавие: Готвят реформа в ТЕЛК
Дата: 08.06.2022 06:29
Медия: Dimitrovgrad.bgvesti.NET

https://www.dotbg.bg/article/11764909
https://business.dir.bg/energien-pazar/balgarskata-industriya-razchita-na-vsichki-iztochnitsi-na-energiya-koito-podpomagat-konkurentnosposobnostta
https://utroruse.com/article/806908/
https://bnt.bg/news/parite-ot-evropa-i-balgarskoto-zemedelie-kak-darzhavata-shte-pomogne-na-nashite-proizvoditeli-307124news.html
https://bunt.bg/2022/06/08/ministerskiat-savet-shte-provede-redovnoto-si-zasedanie/
https://www.dimitrovgrad.bgvesti.net/news/542880/gotvyat-reforma-v-telk


(ТЕЛК). Това заяви министърът на труда и социалната политика Георги Гьоков по време на обсъжданата
актуализация на бюджета на Държавното обществено осигуряване (ДОО) на извънредно заседание на
Националният съвет за тристранно сътрудничество. Министър Гьоков подчерта, че от 1 януари догодина ще се
пред... 

Асен Василев: Няма да вдигам заплати на чиновници на калпак След експертния коалиционен съвет и Съветът за
тристранно сътрудничество не подкрепи актуализацията на бюджета. "След тричасово обсъждане становищата на
колегите бяха разнопосочни", заяви след заседанието на тристранката вицепремиерът и финансов министър Асен
Василев. "Не видяхме гаранция за продължаване на компенсациите за електроенергия... 

Парламентарната група на "Демократична България" внесе предложение за създаване на временна анкетна
комисия, която да разследва дейността на "Лукойл Нефтохим България" АД. Народните представители на
"Демократична България" първоначално поискаха това да стане като допълнителна дейност във временната
комисия, която разследва спирането на доставките на газ от "Газпром" и избора на алтернативни доста... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Ресурсът е със срок на реализация до края на 2023 г.Към края на първото тримесечие на 2022 г. през фондовете
за дялово финансиране са подкрепени близо 170 стартъпа с потенциал за растеж Фондът на фондовете подкрепя
стартиращи компании както през инструментите за дялови инвестиции, така и през дълговите инструменти по
микрокредитиране.Общата стойност на ресурса, предоставян през инструментите за дя... 

"Уизеър" предупреди акционерите си, че проблемите по летищата през последните седмици ще доведат до
оперативна загуба за авиопревозвачаЦените на самолетните билети могат да скочат с близо 10% това лято, тъй
като европейците се опитват да "избягат" след две години на тежки ограничения за пътуване, предаде ДПА, като
цитира шефа на "Уизеър" (Wizz Air) Йожеф Варади. По думите му билетите вече са по-ск... 

Консолидацията в банковия сектор няма да намали конкуренцията или да ограничи достъпа на потребителите до
финансови услуги.Това заяви Теодор Маринов - изпълнителен директор в ОББ, член на кънтри екипа на KBC Груп в
България и лидер на програмата за Устойчиво финансиране на КВС Груп, по време на банковия панел в 13-ото
издание на финансовия форум Шумът на парите. "Ако погледнем какво се случва на ... 

Прогнозите са се влошили значително през последните няколко месецаСветовната банка снижи прогнозата си за

Заглавие: И тристранката, и коалицията са против актуализирания бюджет
Дата: 07.06.2022 22:03
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: "Демократична България" предлага комисия да разследва "Лукойл Нефтохим"
Дата: 08.06.2022 15:02
Медия: Демократична България

Заглавие: Фондът на фондовете подкрепя стартиращи компании с над 300 млн. лева
Дата: 08.06.2022 14:05
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Цените на самолетните билети ще скочат това лято, според шефа на "Уизеър"
Дата: 08.06.2022 14:04
Медия: Дарик

Заглавие: Т. Маринов, ОББ: Консолидацията няма да намали конкуренцията между банките
Дата: 08.06.2022 14:00
Медия: Profit

Заглавие: Световната банка намали очакванията за глобален растеж, предупреди за стагфлация
Дата: 08.06.2022 13:45
Медия: Телевизия Блумбърг

https://www.dotbg.bg/article/11761629
https://demokrati.bg/demokratichna-balgariya-predlaga-komisiya-da-razsledva-lukojl-neftohim/
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/29580/Fondyt-na-fondovete-podkrepq-startirashti-kompanii-s-nad-300-mln-leva?page=
https://darik.bg/cenite-na-samoletnite-bileti-ste-skochat-tova-lato-spored-shefa-na-uizear-
https://profit.bg/banki/t-marinov-obb-konsolidatsiyata-nyama-da-namali-konkurentsiyata-mezhdu-bankite/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/107320-svetovnata-banka-namali-ochakvaniyata-za-globalen-rastezh-do-29-preduprezhdava-za-risk-ot-stagflatsiya


глобален растеж с почти една трета и тя вече е 2.9% за 2022 година. Банката предупреждава, че руската инвазия в
Украйна увеличава допълнително щетите от пандемията и много страни са заплашени от рецесия, пише Reuters.
Войната в Украйна влоши забавянето в световната икономика, която навлиза във... 

Взаимните обвинения за нарушения и неверни твърдения между бивши и настоящи ръководители в държавните
оръжейни фирми продължават с пълна сила. След скандала с отстраняването на директорския борд на ВМЗ
Сопот днес Държавната консолидационна компания даде специална пресконференция, на която обвини в
нарушения бившите шефове на "Кинтекс". Оръжейният търговец от две седмици има ново ръководство, което... 

Помощ за всички крие рискове за публичните финанси, предупредиха от фонда Международният валутен фонд
(МВФ) заяви, че правителствата, които се борят с покачващите се цени на храните и горивата, трябва да насочат
усилията си към подпомагане на уязвимите групи от населението, вместо да предоставят повсеместна подкрепа,
криеща риск за състоянието на публичните финанси. Това посочи МВФ в своя онлайн б... 

Партиите, чиито избиратели са за достойно членство на България в ЕС и НАТО трябва да намерят друг вътрешно-
политически баланс, различен от сегашнияИнтервю на Живка Кехайова Проф. Тагарев, днес излезе новият Индекс
на европейския суверенитет, поставящ България на последно място в ЕС по всички показатели. Вчера Кирил
Петков обясни, че няма да се разисква въпроса с официално поисканото от Украйна оръ... 

Бивш наш посланик в Русия нарисува сценарий как Пеевски чрез партията на Слави сваля скоро правителството
Капанът на Орлин Алексиев през Слави Трифонов щракна. Министрите на ИТН напуснаха правителствено
заседание, защото има нареждане. Никой в трезво съзнание не може да си помисли, че бюджетна процедура
може да бъде повод. Особено безликата Теодора Ганчовска заради бюджета на МВнР. Смешно. Парламе... 

България и Румъния започват едновременни предпроектни проучвания на петте локации от двете страни на Дунав
за изграждане на нови мостове. За румънската страна драгирането на Дунав е приоритет. Българската страна ще
отговори адекватно на това, като още от 20 юни ИАППД започва драгиране на реката със собствени средства, а до
една седмица ще обявим и обществена поръчка за драгажни дейности. Това заяв... 

Британският премиер Борис Джонсън ще се изправи днес пред парламента, за пръв път след "бунта" на
депутатите от собствената му партия в понеделник, предаде ДПА. Очаква се поддръжниците на Джонсън да

Заглавие: Бивши и настоящи шефове на "Кинтекс" в спор за сделка за 42 млн. евро
Дата: 08.06.2022 15:09
Медия: Темида

Заглавие: МВФ призова правителствата да подкрепят само уязвимите групи в кризата
Дата: 08.06.2022 13:16
Медия: 24 Часа

Заглавие: Проф. д-р Тодор Тагарев специално за Zonanews: Позицията на българското правителство не е
адекватна. В момента то се поддава на натиска на сили, които работят в интерес на Кремъл
Дата: 08.06.2022 15:39
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Илиян Василев: Капанът на Орлин Алексиев през Слави Трифонов щракна
Дата: 08.06.2022 15:16
Медия: Dunavmost

Заглавие: Проучване за нови 5 моста на Дунав
Дата: 08.06.2022 13:05
Медия: Economynews

Заглавие: Британският премир Борис Джонсън ще говори в парламента - за пръв път след гласувания вот на
доверие
Дата: 08.06.2022 13:49
Медия: Българска телеграфна агенция

https://temida.tv/%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D1%88%D0%B8-%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D1%89%D0%B8-%D1%88%D0%B5%D1%84%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%BA%D1%81/
https://www.24chasa.bg/novini/article/11765501
https://zonanews.bg/politika/-prof-d-r-todor-tagarev-spetsialno-za-zonanews-pozitsiyata-na-balgarskoto-pravitelstvo-ne-e-adekvatna-v-momenta-to-se-poddava-na-natiska-na-sili-koito-rabotyat-v-interes-na-kremal
https://www.dunavmost.com/novini/iliyan-vasilev-kapanat-na-orlin-aleksiev-prez-slavi-trifonov-shtrakna
http://www.economynews.bg/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%83%D1%87%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-5-%D0%BC%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%83%D0%BD%D0%B0%D0%B2-news104143.html
https://www.bta.bg/bg/news/world/278408-britanskiyat-premir-boris-dzhonsan-shte-govori-v-parlamenta-za-prav-pat-sled-


организират шумна демонстрация на подкрепа при появата му пред Камарата на общините (долната камара) в
британския парламент. Зад кулисите обаче, напрежението се покачва, след като 40 процента от депута... 

Изнесено е оръжие за 200 млн. през Румъния за Полша с крайна цел Украйна, заяви пред медиите бившият шеф
на "Кинтекс" Александър Михайлов. Той уточни, че става въпрос за снаряди за системите за залпов огън "Град".
Твърди, че основният път на оръжие за Украйна е през фирми посредници в Полша. Михайлов каза, че Асен
Василев знае митническите товарителници за износа и дори им цитира номерата. Според ... 

Заглавие: Бившият шеф на "Кинтекс": Изнесено е оръжие за 200 млн. с крайна цел Украйна
Дата: 08.06.2022 15:43
Медия: Вяра Нюз

https://viaranews.com/%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D1%88%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%88%D0%B5%D1%84-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B8%D0%BD%D1%82%D0%B5%D0%BA%D1%81-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%BE-%D0%B5-%D0%BE%D1%80%D1%8A/
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